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írásbeli választ igénylő kérdés
az Országgyűlés elnöke részére .

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § (2) bekezdésére hivatkozva bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni

dr. Polt Péter
Legfőbb Ügyész Úrnak

"Miért avatkozott bele kivételesen a Postabank-ügy nyomozásába
személyesen a Legfőbb Ügyész? "

címmel .

A választ az Országgyűlés ülésén kívül, írásban kérem .

Tisztelt Legfőbb Ügyész úr!

A Legfőbb Ügyészség sajtóirodája 2003 . szeptember 9 . napján sajtóközleményt juttatott el a Magyar
Távirati Irodának . A közlemény szerint az ügyészség az Alkotmány és a jogszabályok előírásai
szerint jár el, és döntéseiben semmiféle nyomás nem érvényesült és nem érvényesülhet ; és továbbra
is kizárólag szakmai szempontok szerint végzi a munkáját .

A közlemény kimondja továbbá, hogy „a legfőbb ügyész sem eddig, sem ezután írásbeli, vagy
szóbeli utasítással nem kívánja befolyásolni egy konkrét ügy érdemi elbírálását. E döntések
meghozatala pedig a hatáskörrel és illetékességgel rendelkező ügyészi szervek feladata " .

A Tisztelt Legfőbb Ügyész úr 2003 . május 29 . napján adott, NF . 7178/1999/98-I. számú írásbeli
válaszában úgy tájékoztatott, hogy az előző kormányciklus alatt Pintér Sándor belügyminiszter úr
meghívására legalább két alkalommal vett részt olyan értekezleten a Belügyminisztériumban,
melyen a rendőrség képviselői tájékoztatást nyújtottak a Postabank ügyben folytatott nyomozásról .

Egy konkrét ügy kapcsán folyt egyeztetés - többek között - az Ön személyes részvételével, illetve
egy konkrét nyomozás körülményeiről kapott tájékoztatást a Tisztelt Legfőbb Ügyész úr . A
Postabank-ügy kapcsán tehát a Legfőbb Ügyész úr nem úgy járt el, ahogy a 2003 . szeptember 9-i
nyilatkozatban azt állította . Nyilvánvaló, hogy a Postabank-ügyben is van hatáskörrel és
illetékességgel rendelkező ügyészi szerv, aki az egyeztetésen részt vehetett volna, vagy akitől a
Legfőbb Ügyész úr tájékoztatást kérhetett volna .

K/5321 .



Fentiekre tekintettel tisztelettel kérem a Legfőbb Ügyész urat, hogy az alábbi kérdéseimet
megválaszolni szíveskedjék :

1 . Milyen egyéb módon vett részt személyesen a Tisztelt Legfőbb Ügyész úr a Postbank-ügy
kapcsán indult büntetőeljárában?

2. A 2003. szeptember 9. napján leadott közleményben foglalt elvek az előző kormányzati ciklusban
indult büntetőeljárások során még nem voltak érvényesek?

3 . Volt-e arra példa, hogy a Legfőbb Ügyészség konkrét utasítást adott a nyomozó hatóságok részére
az előző kormányzat közpénzfelhasználásával kapcsolatosan indult büntetőeljárásokban
(Országimázs Központ és a Happy End Kft . szerződései, MFB Rt . 450 millió eurós
kötvénykibocsátása stb .)?

Válaszait előre is köszönöm .

Budapest, 2003 . szeptember 10 .

Keller László
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